
STARA CESTA PODNART-BREZJE 
 
Vse do sredine ġestdesetih let, ko je bila zgrajena nova avtocesta skozi Podvinski 
klanec, je bila glavna cestna povezava Ljubljane z Gorenjsko cesta èpo vasehç, ki jo 
ġe danes imenujemo èstara cestaç. Nova cesta pa je v zadnjih letih prerasla v 
avtocesto. 
 
 
Cesta na Brezje. V prvi vrsti naj se popravi nekaj cesta in potov, ki vodijo na Brezje. 
V prvi vrsti seveda obļinska pot, ki polja od glavne ceste Ļrnivec-Kranj, dalje 
bliģnjica iz Radovljice - posebno oni del od moġenjske cerkve do vrh klanca. To je 
prava kriģeva pot. Menda ne prihajajo romarji na Brezje samo za to, da se jih muļi in 
skube, paļ pa zahteva ģe ļut hvaleģnosti, da se jim napravi nekaj ļloveġkih pota. 
Most v Moġnjah. Mestno ģupanstvo je dalo zabiti most ļez Savo, ki vodi preko nje 
na "Gmajni" pri vasi Moġnje. Ker je most potreben temeljitega popravka in ker sluģi 
ravno ta most v prvi vrsti Kamnigorici in Kropi, kjer sede najzvestejġi pristaġi veļine 
sedanjega deģelnega odbora, upamo, da podari majhen odlomek tistih deset 
milijonov kron, ki jih ima na na razpolago za kmetiġke potrebe. Prosimo! 
Gorenjec, 05. 06. 1909 

 
Prva avtobusna povezava. Avtomobilska poskuġnja voģnja za progi Kranj-Ģelezna 
Kaplja in Domģale-Kranj-Brezje-Radovljica-Bled se vrġi 8., 9. in 10. t. m. v sledeļem 
redu : 8. t. m. ob 8. uri zjutraj od poġtnega urada v Kranju na progi Kranj-Brezje-
Radovljica-Bled; 9. t. m. ob 8. uri zjutraj od poġtnega urada v Kranju na progi Kranj-
Kamnik-Domģale in 10. t. m. ravno tako ob 8. uri zjutraj od poġtnega urada v Kranju 
na progi Kranj-Ģelezna Kaplja. Za obe ti progi namerava vpeljati avtomobilsko voģnjo 
trgovec g. Anton Kolenc v Celju. Ako se mu to podjetje posreļi, bo vsekakor veliko 
pripomogel k procvitu tujskega prometa na naġi lepi Gorenjski. 
Sava, 04. 07. 1914 

 
 
Avtomobilne poizkusne voģnje na Gorenjskem. Dne 8., 9. in 10. julija t. l. se je 
vrġilo - kakor ģe omenjeno v naġem listu - vsled nameravane vpeljave nekaterih 
novih avtomobilnih zvez na Gorenjskem poizkusne voģnje. Avtomobil je vozil prvi dan 
na Brezje, v Radovljico, Lesce in nazaj. é 
Slovenec, 13. 07. 1914 
 

 

 

 
 



 
 

Most ļez Savo v Podnartu, 1918 
Vir: Pozdrav z Gorenjske (Gorenjski muzej Kranj) 

 

 
 

Most ļez Savo in cesta proti Otoļam, ok. 1935 
Vir: Digitalni arhiv Radovljica 

 
 



 
 

Cesta mimo ģelezniġke proge v Otoļah 
Vir: Pozdrav z Gorenjske (Gorenjski muzej Kranj) 

 
 

 
 

Most v Otoļah, ok. 1900 
Vir: Pozdrav z Gorenjske (GM Kranj; razglednica iz 1904) 

 
 
 
 
 



Most v Otoļah. V veļ slovenskih ļasopisih je izġlo ģe neġteto ļlankov, kateri so se 
bavili z vpraġanjem otoġkega mostu in ni bilo ļlanka, v katerem se ne bi biļal ta 
starinsko most, posebno pa pobiranje mostnine. Ģalostno pa je bilo to, da se je v te 
napade vpletala in vlaļila politika, ter krivda teh neznosnih razmer valila na obļinski 
odbor in na ģupana, na faktorja, katera pri mostu oziroma pri urejevanjuj mostnih 
zadev nimata direktno prav niļ opraviti. Obļinski odbor izvolii odbor 5 ļlanov - 
mostno upravo ter tako le edino mostni upravi in njenemu naļelniku pripada posel 
urejevanja mostnih zadev. Zato ima tudi uradni ģig in naslov: "Uprava mostu v 
Otoļah-Ljubno". Ne bomo razglabljali o krivdi posameznih faktorjev, kajti to stvari 
sami - kakor nam ģe dolgoletna polemika dokazuje - prav niļ ne koristi. Sedanje, res 
kritiļno stanje mostu, pa nas sili, da posluġamo nepristranska in stvarna mnenja 
strokovnjakov ter po njih nasvetih - tako ali tako - nemudoma reġimo to pereļe 
vpraġanje. 
Most v Otoļah stoji na enem najbolj prometnih krajev vse Gorenjske. Ta most veģe 
kolodvorsko postajo Otoļe s starodavno boģjo potjo Marije Udarjene v Ljubnem, z 
najveļjo boģjo potjo vse Slovenije, z Marijo Pomagaj na Brezjah. Na tisoļe in 
stotisoļe romarjev prihaja semkaj letno in vsi ti romarji prehajajo ļez ta most in so pri 
prehodu ļez ta starinsko most ne samo ovirani s plaļevanjem mostnine, ampak so 
ob vseh veļjih navalih tudi v nevarnosti za lastno ģivljenje. 
Most v Otoļah je 11 m dolg in samo 260 m ġirok. Ta most se popravlja leto za letom 
in ne veliko manje od stotisoļ dinarjev se je ģe izdalo za krpanje in popravila tega 
mostu. Kljub vsem tem popravilom in redmenu krpanju pa je most v tako slabem in 
kritiļnem stanju, da mu ne bo pomagalo nobeno krpanje veļ, ampak mora biti 
popolnoma prenovljen, ako noļemo, da ob prvi veļji obteģitvi mostu dobimo nesreļo, 
katera ne bode dvignila samo veliko prahu in povzroļila upraviļene jeze, ampak bo 
tudi imela teģke in dalekoseģne posledice na samo za mostno upravo kot tako, 
ampak za vse merodajne faktorje. Da je most starinski, da je most najmanje za 2 m 
preozek (kajti na mostu se ne moreta sreļati dva voznika), da so koze in jeġpani 
natrhnjeni, da je celo mostno ogrodje v slabem stanju, to more videti vsak popotnik, 
to pa so ugotovili tudi strokovnjaki-stavbeniki, ki so si pred kratkim na povabilo 
mestne uprave v Otoļah ogledali pobliģje ta starinski most in ugotovili njegovo 
skrajno slabo stanje. 
Javnost je mnenja, da je samo mostna uprava kriva, da se pobira mostnina in celo, 
da je most v tako slabem stanju. Dejstvo pa je, da se vsa mostnina steka v fond, iz 
katerega se popravlja most in kateri je v naļelu doloļen za zgraditev novega, 
modernega mostu. Ta fond je baje letoġnje leto dosegel znesek din 76.000. Ker pa je 
letoġnje leto - kakor ģe gori omenjeno potrebna - najmanj - popolna poprava mostu, 
izmenjava koz in jeġpanov, se bo ta fond gotovo zniģal na minimum, ako ga ġe ne bo 
zmanjkalo. Na ta naļin, pa seveda ne bomo priġli do novega, res modernega in vsem 
zahtevam ustrezajoļega mostu, pa ļetudi se pobira mostnina ġe sto let. Na 
vpraġanje ali naj se stari most temeljito popravi in obnovi, moramo potemtakem 
odgovoriti z odloļnim ne. Kajti v tem sluļaju bi se moral most najmanj ġe enkrat toliko 
razġiriti, kakrġna je danes njegova ġirina. Le na ta naļin bi ustrezal zahtevam 
prometa. Ako pa hoļemo most razġiriti, moramo postaviti seveda nove koze in 
nosilnike. Na tak naļin bi bilo polovico novega, polovico pa starega mostu. S kolikimi 
stroġki pa bi bilo to skrpucalo zvezano? gotovo z najmanj dvakrat tolikimi stroġki, 
kolikor je sedaj v fonud nabranega denarja. Poleg tega pa bi priġli ġe stroġki 
izmenjave mostnic, kateri bi bili radi nove ġirine mostu ġe enkrat toliki, kot pa so 
sedaj. Sedaj znaġajo pletni stroġki izmenjave mostnic din 3000, potem pa bi znaġali 
din 6000. Kdo naj nosi te stroġke? Banovina noļe prevzeti mostu, obļina sama pa ga 



tudi ne more vzdrģevati. Tako bi morala zopet peti stara pesem: mostnina in zopet 
mostnina. 
Mostna uprava je v svojem resniļno teģavnem poloģaju naprosila tukajġnjega 
tesarskega mojstra in stavbenika g. Franca Ġparovca, naj ji naredi naļrt in proraļun 
za nov most. Po tem naļrtu bi bilo polovico mostu iz lesa, polovico pa iz betona. 
Koze in podstavki bi bili iz betona, mostnice, nosilniki in vse druga pa iz lesa. Tak 
most bi po proraļunu onemenega graditelja veljal din 250.000. Ta naļrt je baje 
obļina tudi predloģila banski upravi v presojo in odobritev. Ta naļrt pa ima na sebi 
dve veliki napaki, namreļ, da bi po zgraditvi tega mostu bili kljub temu vsakoletni 
stroġki in to pribliģno din 5.000, za izmenjavo mostnic, drugiļ pa to, da ne prenese 
veļje obteģitve kakor do 5000 kg. Ta poslednja napaka je tudi glavni vzrok, da na 
graditev takega mostu nikakor ne moremo pristati, ker v niļemur ne ustreza naġemu 
vleikemu prometu, ker bi bila s tem izkljuļena voģnja z avtobusi. 
Iz ega vidimo, da bi bila tudu taka reġitev postavitve mostu neumestna in 
nepriporoļljiva. Zato nam ne preostaja niļ drugega, nega da postavimo moderen 
ģelezobetonski most ali pa vsak pokriti leseni most, po vzorcu kranjskega mostu, 
katerega je po naļtru g. ing. Dimnika zgradil g. Karol Kavka, stavbenik v Ljubljani. Na 
ta naļin bi bila celotna mostna zadeva v vse sploġno korist ugodno reġena in bi se 
mostnina pobirala le toliko ļasa, da bi bila zgradba plaļana. Potrebni znesek za 
stroġke naprave mostu pa naj bi dala banska uprava in sicer kot brezobrestno 
posojilo. 
Kakor se sedaj potniki res upraviļeno jeze in razburjajo nad plaļevanjem mostnine 
za prehod ļez ta starinski most, tako je gotovo, da ne bo radi teh 50 par nihļe veļ 
ļrnihl besede, ko bo ġel ļez moderen in vsem prometnim zahtevam ustrezajoļ most. 
Gorenjec, 18. 02. 1939 
 
Most pri Otoļah. Na ļlanek pod zgornjim naslovom v zadnjem ."Gorenjcu" smo 
prejeli sledeļi sestavek, ki nam kaģe, da je to vpraġanje vzbudilo zanimanje javnosti. 
Priobļujemo tudi sledeļi sestavek, ne da bi od svoje strani zavzeli staliġļe enega ali 
drugega. - Op. ured. 
Piscu ļlanka ĂMost pri Otoļah" v prejġnji ġtevilki "Gorenjca" se je najbrģe primerila 
manjġa pomota, ki bi pa vendar lahko postala usodna, ker je dotiļni pisec pozabil 
pripisati vsoti 76.000n din (fond za most) eno niļlo, ker bi se po vsej verjetnosti 
moralo pravilno glasiti 760.000 din. Namreļ dejstvo je, da se mostnina pobira ģe 
gotovo 40 let in je vsota 76.000 din za tako dolgo dobo nuravnost smeġna. Ce 
raļunamo, kakġen ogromen obisk romarjev je bil zadnjih 10 let, potem bi se dalo 
pribliģno raļunati, koliko bi se nabralo v teh 10 letih. Prav gotovo je most prekoraļilo 
letno 100.000 oseb (ruļunano sem in tja in zraven ġe vozila), potem je to vsota 
50.000 din letno. Ce odġtejemo za stroġke letno najveļ 10.000 din (za popravila, za 
administracijo itd.), potem znaġa ļisti dohodek letno 40.000 din in to je potem skupaj 
v 10 letih 400.000 din, seveda, raļunano brez obresti, ki letno naraġļajo s kapitalom. 
Zato paļ ni niļ ļudnega, ļe se marsikdo izmed romarjev razburja, ko mora vedno 
znova plaļevati mostnino. Brez dvoma bi javnost zelo zanimalo, koliko ljudi prekoraļi 
most in ģal, da o tem nimamo toļnih podatkov in poroļil od mostne uprave. Tako 
smo navezani le na izjave ljudi, ki pobirajo mostnino in oskrbujejo most, to se pravi, le 
na njih poġtenost. To pa zato, ker ob velikem in vļasih,tudi ob malem navalu, romarji 
ne prejmejo listkov, kot dokaz, da so plaļali mostnino, in ļe ga zahtevaġ, te dotiļni, ki 
pobira mostnino, povrhu ġe nahruli in pravi: ĂĻe hoļete, pa vam jih dam, samo bolj 
poļasi bo ġlo!" 
Naġa zainteresirana javnost zahteva, da merodajni krogi zavzamejo o tem problemu 



konļno staliġļe, za ļim bolj radikalnejġo reġitev vpraġanja, ki nam je lahko ģe v pravo 
sramoto. 
Gorenjec, 25. 02. 1939 
 

 

 
 

Poziv k udarniġkem delu, 1946 
Vir: DAR - Digitalni arhiv Radovljica 

 
 
 
Avtoomnibus na Brezjah. V nekaj dneh dobimo na Brezje nov avtoomnibus v prvi 
vrsti za vzdrģevanje prometa med Brezjami in Bledom. Avto, ki sta ga kupila gg. Ivan 
Bole in Joģef Cvenkelj, bo brģkone priļel voziti ģe o Binkoġtih. S tem bo zelo 
ustreģeno romarjem in izletnikom, ki pridejo na Brezje, ker bodo imeli hitro zvezo z 
Bledom ter udobno voģnjo in se jim ne bo treba voziti z vozom po prahu in vroļini 
posebno na tako prometni cesti, kot je Brezje-Bled. 
Slovenec, 03. 06. 1927 
 
 
Autobus Brezje-Bled vozi vsak dan iz postaje Podnarta (ne iz Otoļ) na  Brezje, in 
sicer od vlaka, ki prihaja iz Ljubljane v Podnart 8.20. Ob nedeljah in praznikih vozi le 
od turistovskega vlaka (6.32). Cena 10 Din. Ļe potniki izstopajo v Podnartu, 
prihranijo na vlaku in mostnini 5 Din, tako da stane voģnja z avtom pravzaprav Ie ġe 5 
Din. Nazaj v Podnart vozi po naroļilu. Potniki, posluģujte se ugodne prilike. - Na Bled 
vozi vsak torek, ļetrtek, soboto in nedeljo z Brezij ob 14.30 na Bled (postajaliġļe 
hotel Central). Odhod z Bleda 18.30. Ļe se priglasi zadostno ġtevilo oseb, vozi vsako 
uro. Avtopodjetje Bole & Cvenkelj, Brezje. 
Slovenec, 24. 07. 1927 
 
 
 
 



 
 

Kamion, motorno kolo in avtobus èNa Posavcuç, ok. 1950 
Vir: Digitalni arhiv Radovljica 

 
 
Kdo mora vzdrģevati avtobusne postaje. Ļe se pripeljete z avtobusom na 
Posavec, opazite velike luknje na postaji, ki ġoferjem avtobusov povzroļajo precej 
teģav. Na vpraġanje zakaj tako, oziroma kdo mora vzdrģevati avtobusne postaje, pa 
vam nihļe ne zna odgovoriti. Tovariġ urednik, morda boste vi naġli tistega, ki mora 
skrbeti za avtobusne postaje? / Joģe Kovaļ, Posavec 
Za odgovor smo zaprosili predstavnike podjetja Avtopromet Gorenjska. Povedali so 
nam, da je treba najprej loļiti, kaj je avtobusna postaja in kaj avtobusno postajaliġļe. 
Avtobusne postaje so namreļ na Jesenicah, v Kranju, Ġkofji Loki, Radovljici in 
Trģiļu, medtem ko so postajaliġļa v posameznih naseljih. Na Posavcu je torej 
avtobusno postajaliġļe. 
Zakaj je potrebno to razlikovanje? Za vzdrģevanje avtobusnih postaj morajo namreļ 
skrbeti podjetja. Tako na primer Avtopromet Gorenjska v Kranju skrbi oziroma 
vzdrģuje avtobusno postajo v Kranju. Za postajaliġļe pa je dolģan skrbeti tisti, ki ga je 
naredil oziroma uredil. Ker so do sedaj veļino makadamskih postajaliġļ v naseljih 
naredile oziroma uredile krajevne skupnosti, morajo le-le tudi skrbeti zanje. Le tista 
postajaliġļa, ki so asfaltirana (asfaltira pa jih na Gorenjskem Cestno podjetje Kranj) 
mora vzdrģevati Cestno podjetje. Ker je avtobusno postajaliġļe na Posavcu 
makadamsko in ga je uredila krajevna skupnost Ljubno, ga mora le-ta tudi vzdrģevati. 
Vir: Glas,  1. 6. 1968 
 
Kaj je z avtobusnim postajaliġļem Posavec? Nova gorenjska cesta je znano 
gorenjsko vasico Posavec, skozi katero pelje stara gorenjska cesta, precej odrezala 
od prometa. Vseeno pa v to vasico zaradi dobre postreģbe v gostiġļu ob cesti radi 
prihajajo domaļi in tuji gosje. Ģal pa je nova cesta nekako èvrglaç v pozabo staro 
cesto. Avtobusno postajaliġļe ni vzdrģevano. Polno je lukenj in zanemarjeno. Ġtevilni 
potniki, ki se vsak dan vozijo v Radovljico ali v Kranj, so na postajaliġļu prepuġļeni 
vremenskih neprilikam. Na postajaliġļu namreļ ni ļakalnice s streho. Predlagam, da 
problem avtobusnega postajaliġļa ļim prej reġi krajevna skupnost. Morda pa bi 



priskoļila na pomoļ tudi tovarna Iskra Otoļe, da bi med drugim tudi njeni delavci 
dobili na postajaliġļu vsaj streho nad glavo. / Kovaļ, Posavec. 
Vir: Glas, 28. 11. 1970 
 
Avtobusna postaja. Po Gorenjski so avtobusne postaje ģe kar lepo urejene, skoraj 
povsod imajo tudi ļakalnice. Na Posavcu, kjer je ģe pred sedmo uro zjutraj ģivģav 
ġolarjev, ki ļakajo na avtobus za Radovljico, ali ob 13. uri, ko ļakajo na prevoz 
delavci, pa ļakalnice ni. Odrasli ob slabem vremenu in mrazu najdejo zatoļiġļe v 
bliģnjem bifeju, ġolarji pa so prisiljeni ļakati na avtobus kar pod drevesi.  
V prid otrok in njihovih starġev, delavcev, ki se vozijo na delo in drugi prebivalcev je, 
da se uredi ļakalnica na Posavcu. Menim, da bi morala priskoļiti na pomoļ tudi Iskra 
Otoļe, kamor se vozi na delo najveļ prebivalcev Posavca in okoliġkih krajev. / J. 
Kovaļ 
Vir: Glas, 15. 5. 1971 
 

 
 
Nekajkrat sem ģe pisal o avtobusnem postajaliġļu na Posavcu. Ģal se zadeva ne 
premakne. Ker se bliģajo mrzli in deģevni dnevi, bi bil nemara ļas, da bi konļno le 
uredili pokrito postajaliġļe. Dvakrat na dan ļakajo na postajaliġļu ġolarji, ki se vozijo 
v ġolo v Radovljico. Razen tega je vsak dan na postajaliġļu tudi veliko delvacev iz 
Iskre Otoļe. Spraġujem se, zakaj krajevna skupnost tega ne uredi? / J. Kovaļ 
Vir: Glas, 23. 10. 1971 
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Cesta Posavec ï Ljubno 
 
Asfalt v Ljubnem, Otoļah in na Posavcu. Pred kratkim so bila konļana dela pri 
asfaltiranju cest v Ljubnem, Otoļah in na Posavcu. Za to pomembno akcijo se je pred 
ļasom doloļila krajevna skupnost, ki je z lastnimi sredstvi, sredstvi obļinske 
skupġļine, prispevkom prebivalcev in nekaterih delovnih organizacij, zbrala denar za 
asfaltiranje. Glavni vzrok, da so se odloļili za asfaltiranje cest, je bilo veliko ġtevilo 
avtomobilov in druge motorizacije v krajevni skupnosti. Zaradi vedno veļjega 
prometa namreļ makadamskih cest niso mogli veļ v redu vzdrģevati. 



 

 
 

Asfaltiranje v Ljubnem. / Foto: F. Cvenkel 
 
Pri 670 tisoļ dinarjih, kolikor so veljala dela, ki jih je opravilo Cestno podjetje iz 
Kranja, je prav gotovo pomemben samoprispevek obļanov. Dogovorili so se, da 
bodo zbrali kar 120 tisoļ novih dinarjev. Zdaj, ko je akcija tako rekoļ konļana, je 
veļina prebivalcev tudi ģe podpisala, da bo izpolnila sprejeto obveznost. Ģal pa je 
menda ġe okrog 10 odstotkov takġnih, ki se s tem ne strinjajo. Prav zato vodstvo 
krajevne skupnosti upa, da bodo tako delovne organizacije na obmoļju krajevne 
skupnosti, na katere so se obrnili po pomoļ, kot nekateri obļani, prispevali svoj deleģ 
za ureditev omenjenih del. / A. M. 
Vir: Glas, 19. 4. 1972 
 
 
Uspeh krajevne skupnosti Ljubno. V soboto, 29. aprila, so v krajevni skupnosti 
Ljubno v radovljiġki obļini zabeleģili pomemben delovni uspeh. Ob navzoļnosti 
predstavnikov nekaterih podjetij, ki so prispevali sredstva, predstavnikov krajevne 
skupnosti in organizacij je predsednik radovljiġke obļinske skupġļine Stanko Kajdiģ 
odprl asfaltirani odsek cesta od Posavca do konca Ljubnega. 
Prebivalci krajevne skupnosti Ljubno so si dlje ļasa prizadevali, da bi Ljubno dobilo 
prikljuļek na sedanjo gorenjsko cesto. Ļeprav te ģelje ġe vedno niso opustili, pa 
upanj, da bi kmalu dobili precejġnja sredstva za tehniļno brezhibno in varno ureditev 
prikljuļka, ni bilo. Po drugi strani pa imajo prebivalci te krajevne skupnosti okrog 60 
avtomobilov in okrog 50 drugih motornih vozil. Zato so se raje odloļili za asfaltiranje 
makadamskih cest v Ljubnem, na Posavcu in v Otoļah. Dogovorili so se za 
samoprispevek in poprosili delovne organizacije na podroļju krajevne skupnosti za 
prispevek. Skupaj s sredstvi krajevne skupnosti in prispevki so tako zbrali 650 tisoļ 
novih dinarjev, za kar jim je Cestno podjetje Kranj asfaltiralo vse pomembnejġe 
cestne odseke v krajevni skupnosti.  
èZa tako uspeġno izpeljano akcijo zasluģijo predstavniki vodstva krajevne skupnosti 
in prebivalci vso pohvalo,ç je rekel predsednik Kajdiģ. èAsfaltirani cestni odseki bodo 
med drugim prav gotovo pripomogli tudi k razvoju turizma v tem delu radovljiġke 
obļine.ç / A. Ģ. 
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Brezjanski klanec 
 
Odsek ceste od Bistrice do Ļrnivca je tehniļno zelo slab zaradi neġtetih nevarnih 
oģin, nepreglednih zavojev, nevarnih vzpetih, krivin z nepravilnim preļnim nagibom 
itd. Cesta bi bila potrebna temeljite modernizacije in rekonstrukcije. Ostri zavoji v 
klancu v Gobovcih, strmi brezjanski klanec (na sliki) itd. ï vse to promet moļno ovira. 
 

 
 

Vir: Glas Gorenjske, 21. 5. 1960 
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Avtobusna postaja Ļrnivec 
 

 
 

Umikaliġļe za avtobuse na Ļrnivcu 
Glas Gorenjske, 21. 5. 1960 

 



 
Avtobusna umikaliġļa, ki so jih v letoġnjih pomladnih mesecih grdili in jih ġe gradijo 
povsod po Gorenjskem, so nujno potrebna v cestno-prometnem varnostnem pogledu 
ï so pa veļidel zelo neokusno urejena in moļno kvarijo estetski videz naġe 
Gorenjske. Malo veļ dobre volje in smisla za lepo in praktiļno obenem ne bi prav niļ 
ġkodilo prebivalcem posameznih naselij, ki to urejajo. Morda bi se kazalo zgledovati 
po avtobusnih umikaliġļih npr. v Medvodah, ki so jih precej lepġe uredili. Na sliki: 
avtobusno umikaliġļe na Brezjah. 
Vir: Glas Gorenjske, 21. 5. 1960 
 
Ostalim za zgled. Brezje ï Teģko bi opisali, koliko je bilo ģe izreļene kritike na raļun 
avtobusnih postajaliġļ in tabel z avtobusnimi voznimi redi na njih. Toda vsa 
dosedanja kritika je pri odgovornih ļiniteljih naletela na gluha uġesa. Toda priļeti je 
vendarle treba. S tako odloļitvijo je stopilo na delo Turistiļno druġtvo Brezje. Ģe 
nekaj dni je namreļ opaziti na avtobusni postaji na Ļrnivcu pri Brezjah izredno lepo 
in okusno urejeno ģelezno stojalo, v katerem so tablice za vse smeri in vse ļase 
odhodov avtobusov, ki gredo tod mimo. V primeru sprememb samo izloļijo tablo 
(ploġļico), je prepleskajo in napiġejo spremembe. ï Zlasti sedaj, ko imamo vzdolģ 
cesta I. reda preko Gorenjske lepo urejena avtobusna postajaliġļa, bi kazalo, da bi 
se tega prepotrebnega vpraġanja lotila tudi druga TD. / - an. 
Vir: Glas Gorenjske, 24. 9. 1960 
 
 
 

 
 

Turistiļno druġtvo Brezje gradi na Ļrnivcu zgradbo, v kateri bodo prostori za 
avtobusno postajo in manjġe gostiġļe. 
Vir: Glas, 6. 12. 1961 
 


